
 

 

 
 

 
 
 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ PROGRAMOVÉ RADY 
 

 

ECON: Ekonomicko-správní fakulta 

Název studijního programu1: Hospodářská politika 

Typ: Bakalářský, Navazující magisterský  

Předseda programové rady: prof. Ing. Martin Kvizda, Ph.D. 

Počet studijních programů: 2 

 

Datum zasedání programové rady: 5. října 2023 – per rollam 

 

Účast 

Jméno Zařazení 

Martin Kvizda Garant studijního programu 

Zdeněk Tomeš Akademický pracovník z daného programu 

Tomáš Paleta Akademický pracovník z daného programu 

Ondřej Krčál Akademický pracovník z daného programu 

Václav Rederer Zástupce zaměstnavatele absolventů 

Jan Jonáš Akademický pracovník/studijní poradce 

* Doplňte řádky podle potřeby 

 

  

                                                           
1 V případě společné programové rady uveďte všechny související studijní programy 
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1. Popište podstatné a nepodstatné změny, ke kterým došlo v rámci studijního programu za 

poslední hodnocené období (od poslední hodnoticí schůzky či od posledního projednaného 

záměru rozvoje). 

 

2. Popište, do jaké míry se podařilo naplnit stanovené cíle, a zhodnoťte plán rozvoje, který jste 

vypracovali během posledního hodnocení.  

 

3. Zhodnoťte uplynulý rok uskutečňování studijního programu (např. přijímací řízení, studijní 

neúspěšnost, státní závěrečné zkoušky, internacionalizaci). Věnujte se prosím specificky 

výsledkům studentského hodnocení kvality (předmětová anketa a další nástroje) a tomu, jaká 

opatření a s jakými výsledky byla přijata.  

 

Komentář: 

V hodnoceném období nedošlo v programech k žádným podstatným změnám. 

Mezi nepodstatné změny patří dokončení úpravy sylabů některých předmětů a změna garantů 

předmětů BDX_AKAP, BPM_STA1, BPM_STA2, BPH_MAN1, MPE_HOD2, MPE_MAE2 a MPE_MEEK. 

Do navazujícího magisterského programu byl zařazen nový PV předmět MPE_PHOP (1. sem.) a 

MPV_EZTI (2. sem.). 

Komentář: 

1) Byla posílena výuka profilového předmětu BPE_HOP1 o semináře BPE_HOPS - splněno. 

2) Postupně se rozšiřují témata závěrečných prací tak, aby lépe pokrývala profil absolventa programů 

– částečně splněno, bylo vypsáno více témat s širší oblasti hospodářské politiky; nadále budeme 

pokračovat skrze cílenou koordinaci vypisovaných témat (zodpovědnost garanta programu). 

3) Posílit komunitu studentů zapsaných v programu společnými akcemi – splněno; proběhlo několik 

akcí zacílených na studenty programu; po vyhodnocení se nadále budeme opírat o studijní skupinu 

tvořenou předmětem BPE_HOPS. 

Komentář: 

Veškeré krátkodobé cíle stanovené na jednání programové rady 26. 9. 2022 byly splněny. Současně 

zůstávají v platnosti všechny dlouhodobé strategické cíle formulované na jednání programové rady 

25. 9. 2019 – splnění těchto cílů není ohroženo všechny přípravné práce probíhají. 

Významnější problém spatřuje programová rada v relativně nižším (byť stabilizovaném) počtu 

přihlášených a zapsaných studentů. Rada konstatuje, že je třeba zlepšit komunikaci směrem k 

uchazečům i zapsaným studentům, vysvětlit a zatraktivnit program a uplatnění jeho absolventů. Dále 

je třeba, aby se garant a klíčoví vyučující programu více a aktivněji podíleli na přímé výuce zejména 

profilových předmětů programu. Průběžně musí pokračovat řízená inovace struktury a obsahu 
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4. Formulujte další doporučení pro budoucí rozvoj studijního programu (v bodech či shrnujícím 

slovním komentářem). 

Cíl rozvoje studijního 
programu 

Opatření vedoucí k cíli 
Implementace opatření 
(rok nebo cyklus) 

Zvýšit kompetence 
absolventů v 
technikách zpracování 
dat a v metodách 
řešení praktických 
problémů. 

Kooperace s ostatními katedrami – 
úprava sylabů předmětů a zavedení 
předmětů vybraných kateder do 
programů HOPO. 

Postupně plněno. 

Lépe zacílit témata 
závěrečných prací na 
profil absolventa. 

Zavedení diskusního semináře k 
závěrečným pracím. 

Provedeno pilotně v semestru 
Podzim 2021, neosvědčilo se, 
dále již s touto aktivitou 
nepočítáme. 

Posílit soudržnost 
komunity zapsaných 
studentů a vyučujících. 

Pořádání katedrových akcí pro studenty, 
vybrané přednášky s doplňkovými 
akcemi, využití volných týdnů v 
semestru apod. 

Postupně plněno. 

Zvýšit kompetence 
absolventů v oblasti 
soft-skills. 

Ústup od frontálních přednášek k 
seminářům, workshopům, 
komentovaným prezentacím apod. 

Postupně plněno. 

 

 

5. Prostor pro komentáře a postřehy nad rámec výše uvedených témat. 

 

Zpracoval: prof. Martin Kvizda v.r. 

Dne: 5. 10. 2023 

programu; z toho plyne požadavek na přípravy podstatné změny programu pro další akreditační 

období a implementaci nového celofakultního základu. 

Komentář: 

Programová rada vzala na vědomí výsledky velkého vnitřního hodnocení a doporučuje jejich 

zapracování do plánů rozvoje studijních programů Hospodářská politika. 

Programová rada projednala a schválila záměr prodloužení oprávnění uskutečňovat bakalářský 

studijní program Hospodářská politika a inovovaný studijní plán bakalářského studijního programu 

Hospodářská politika, souhlasí se zněním uvedených dokumentů a doporučuje předložit RVH žádost 

o prodloužení oprávnění k realizaci bakalářského studijního programu Hospodářská politika. 


